



HOSPITAL TANAH MERAH
KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA

Tawaran Sebutharga adalah dipelawa daripada Pembekal-pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) berstatus Bumiputra dibawah KOd Bidang seperti dibawah dan mematuhi semua peraturan di bawah Akta Peranti Perubatan 2012 (Akta 737) untuk mengambil bahagian di dalam sebutharga berikut:-

NO. SEBUT HARGA	TAJUK PROJEK	TARAF SYARIKAT/ GRED / KATEGORI /PENGKHUSUSAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIPEROLEHI & HARGA DOKUMEN	TARIKH, TEMPAT DAN WAKTU SEBUTHARGA DITUTUP
HTM/KEL (S) BIL.23 & 37/ 2015	Rujuk Lampiran	Berdaftar Dengan Kementerian Kewangan Malaysia Dibawah Kod Bidang: 050102	Kaunter Pejabat Pentadbiran, Unit Pembangunan & Perolehan, Bahagian Pentadbiran, Hospital Tanah Merah, Kelantan. Tarikh Dokumen Diedarkan: 02.08.2015 (Ahad) hingga 10.08.2015 (Khamis) Waktu Pejabat:8.00 pagi – 5.00 ptg Harga Dokumen : Percuma	Kaunter Pejabat Pentadbiran, Unit Pembangunan & Perolehan, Bahagian Pentadbiran, Hospital Tanah Merah, Kelantan TARIKH TUTUP: 10.08.2015.(Isnin) WAKTU: JAM 12.00 TENGAH HARI.

Penyebutharga diwajibkan mendaftar dalam Buku Pendaftaran Edaran Dokumen Sebutharga sebelum Dokumen sebutharga diserahkan. Dokumen sebutharga akan ditolak jika nama penyebutharga tidak didaftarkan. **Sebarang rayuan & pendaftaran lewat tidak akan dilayan.**

Tempat dan Tarikh Melapor Diri Bagi Taklimat Dan Lawatan Tapak adalah diwajibkan pada tarikh : masa : Tempat :Dewan Mas Merah, Hospital Tanah Merah, Kelantan.Wakil kontraktor adalah dibenarkan. Sesi pendaftaran jam **Sebarang rayuan & pendaftaran lewat tidak akan dilayan.**

Dokumen sebutharga boleh disemak dan diperolehi di pejabat berkenaan semasa waktu pejabat sahaja. Untuk maksud ini, Syarikat-syarikat atau wakil syarikat atau pembekal-pembekal peralatan perubatan yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) berserta salinan siji – siji tersebut yang telah diakui sah.

Bertarikh : 02.08.2015



DR. MOHD NASIR B. ABU KADIR
Pendaftaran Penuh MPM : 35782
Pegawai Hospital UD54
Hospital Tanah Merah, Kelantan.